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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:359 Hållbar utveckling på högskolenivå

Nyligen presenterade Universitetskanslersämbetet en utvärdering av lärosätenas 
arbete med att främja hållbar utveckling. Rapporten visade på ett nedslående 
resultat där hela 75 procent av lärosätena anses ha behov av att utveckla sitt 
arbete på området. Som exempel kan nämnas att nästan hälften av lärosätena 
inte hade satt upp mål för sitt arbete med att främja hållbar utveckling, samt att 
ännu färre lärosäten följde upp sina mål systematiskt eller arbetade med att 
kompetensutveckla sina lärare i frågan. Detta trots att lärosätenas uppdrag om 
att främja hållbar utveckling har funnits inskrivet i högskolelagen alltsedan 
2006. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att samtliga lärosäten ska leva 
upp till det som står i högskolelagen, och när i tid beräknar statsrådet att detta 
ska vara uppnått?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-30
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


